英语水平测试课程介绍

一、中文简介:

浙江大学"英语水平测试"考核学生掌握和运用语言的能力,尤其是语言的输出能力。该测试为1个学分,所要求的词汇量约6395个单词和1200个词组,其中约2200个单词为积极词汇。该测试为标准化考试,分机考、写作考试和口语考试三个部分。机考包括听力理解(30%)和阅读理解(30%)。写作考试和口语考试各占20%。通过机考者方可参加写作考试。通过写作考试者方可参加口语考试。机考、写作考试和口语考试这三项均设及格线,即机考36分写作考试12分口语考试12分。学生通过各单项考试才能视为通过该考试,否则要重新参加所有考试。该考试每年举行两次,分别在4月和10月。学生可从第三学期开始参加"浙江大学英语水平考试",次数不限,通过为止,通过后不可再考。各项成绩按照实际成绩记录。注:"托福"成绩95分及以上、"雅思"成绩6.5分及以上或全国大学英语四、六级考试口语考试成绩B+及以上,可申请替换"英语水平测试"。

二、英文简介:

Zhejiang University English Proficiency Test measures candidates' ability to use and understand English at the university level. This test is worth 1 credit.

Candidates are required to acquire a total of 6,395 words and 1,200 phrases, among which 2,200 are active words. It is a standardized test comprised of three sections: listening & reading, writing and speaking, among which listening & reading and writing are Internet-based. Listening & reading take up 60 points while the writing section and the speaking section account for 20 points each. Only if candidates get a passing score in listening & reading (36 points) and writing (12 points) will they be eligible to take the oral English test. Candidates will obtain this 1 credit when

they pass all of the three sections. The test will be held twice a year in April and in October. Students will be able to sign up for the test in their second year. If candidates get over 95 points in the TOEFL iBT test, over 6.5 in IELTS or over B+ in the speaking section in College English Band 4 and Band 6, they can use it as a replacement for Zhejiang University English Proficiency Test.